
PROTOKOLL
Styrelsemöte SMFF
Sveriges modellflygförbund - Styrelse
12 februari 2024 | 19:30 - 22:30 (GMT+02:00)
Digitalt

Närvarande
Stefan Revestam
Lennart Olov Ingemar Andersson
Per Vässmar
Lars Ekstedt
Conny Ulvestaf
Anders Jonsson
Anna Grönvall

Övriga närvarande
Anders Eriksson, Revisor
Lennart Clarstedt, Valberedningen (tom punkt 10.1)

Frånvarande
Stefan Hertz
Micael Petrik
Bengt Olov Staffas

1. Mötets öppnande
Anders Jonsson öppnar mötet.

2. Val av justeringsperson
Beslöts att välja Per Vässmar till justeringsperson.

3. Godkännande av dagordning
Beslöts att godkänna dagordningen med tillägg av punkt 9:1 Valberedningen informerar.

4. Föregående protokoll
Beslöts att lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Rapporter i korthet

5.1 Kansliet

Lars Ekstedt redovisar klubbtendens: antal medlemmar i klubbarna samt antal tävlingslicenser
etc.



5.2 VO Bredd

Stefan meddelar att det kommer komma kurser i februari-mars i CAD och 3D-printning.

5.3 VO Elit

Utdelning av Stora grabbar och tjejers märke - Conny Ulvestaf redovisar status.
Beslöts att utdelning av Stora grabbar och tjejers märke sker till hösten.
 
Status på tävlingsregler - Conny Ulvestav meddelar att vi har fått godkänt generella
tävlingsregler för sanktionerade tävlingar av Flygsport. Han fyller på med respektive grens
tävlingsregler allt eftersom de blir godkända av Flygsport. Detta publiceras på SMFF:s hemsida.

5.4 CIAM

Beslöts att vi svarar på enkäten till CIAM när vi ses i samband med Förbundsmötet.

5.5 Modellflygfält

Inget att rapportera

5.6 Luftrummet

Inget att rapportera

5.7 Klubbärenden

Ansökan ny klubb, Rembo RC, Avesta
Beslöts att vi godkänner Rembo RC, Avesta som ny klubb.

5.8 Kommunikatör

Inget att rapportera

5.9 MFK Direkt

Medlemsavgiften är höjd till 225 kr.
MFK Direkt har ett 30-tal medlemmar.

6. Kassörens rapport
Lennart Andersson redovisar ekonomin.

7. Inkomna skrivelser
Inga skrivelser har inkommit.

8. Uppgifter
Genomgång av uppgifter i Hippoly, tillkommande/klart

9. Försäkringar
Bordlägger punkten till nästa styrelsemöte.



10. Förbundsmöte 2024
Beslöts att styrelsen träffas fysiskt och att vi håller förbundsmötet i Solna.

10.1 Valberedningen informerar

Valberedningen meddelar att deras arbete löper på bra. och att de kommer ha ett förslag klart till
Förbundsmötet.

10.2 Verksamhetsberättelser/planer

Verksamhetsberättelser för huvudstyrelsen, Elit och Bredd är under slutförande och
sammanställs efter det.

10.3 Presentation nya VoteIT

Uppdateringen av VoteIT är inte klar så vi kan inte gå igenom den på mötet.

10.4 Inkomna motioner

Det har inkommit en motion från Eskilstuna.
Det har inkommit tre motioner från Älmhult.
Styrelsen skriver svar på ovan motioner.

10.5 Propositioner

Styrelsen skriver klart propositionerna.

11. Forumet
Inget att rapportera.

12. Referensgrupp stora modeller
Anders Jonsson informerar om arbetet med att skapa en referensgrupp mot TS när det kan bli
diskussioner vid godkännande av fält, i första hand för modeller över 25 kg. Referensgruppen bör
bestå av medlemmar från SMFF och RCFF med personer som har kompetens inom området.
Frågan har aktualiserats då en klubb har ansökt om att bli godkänt för modeller över 25 kg där en
klubbmedlem överklagar och TS har inte kunskap för att hantera detta.
Tanken med gruppen är att stötta TS i dessa frågor.

13. Uppdatering Fältregister
Beslöts att föra en dialog med RCFF kring hur man smidigast ser till att fältregistrets
kontaktuppgifter hålls uppdaterade.

14. Övriga frågor
Inga övriga frågor

15. Nästa möte
Nästa möte är Förbundsstämman



16. Mötets avslutande
Anders Jonsson avslutar mötet.


